

SİRKÜLER SAYI: 2025/188

08.09.2025

VERGİ BEYANNAMELERİNDEN ALINAN DAMGA VERGİSİ TUTARLARI ARTIRILMIŞTIR

06.09.2025 tarih ve 33009 sayılı Resmî Gazete’de yayımlanan 10364 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararıyla Damga Vergisi Kanunu’na ekli (1) sayılı tablonun "IV. Makbuzlar ve diğer kâğıtlar" başlıklı bölümünün ikinci fıkrasında yer alan beyannamelere uygulanan maktu damga vergisi tutarları yeniden belirlenmiştir. Söz konusu damga vergisi tutarlarının değişiklik öncesi ve sonrasındaki tutarlarını aşağıdaki tabloda görebilirsiniz.

BEYANNAME	ESKİ VERGİ TUTARI	YENİ VERGİ TUTARI
a) Yabancı memleketlerden gelen posta gönderilerinin gümrüklenmesi için postanelerce gümrüklere verilen liste beyannamelerinde yazılı her gönderi maddesi için	(4,80 TL)	(7,00 TL)
b) Vergi beyannameleri: ((f) bendi dâhil olmak üzere, beyanname verme süresi içerisinde düzeltme amacıyla verilen beyannameler hariç)		
ba) Yıllık gelir vergisi beyannameleri	(672,40 TL)	(1.000,00 TL)
bb) Kurumlar vergisi beyannameleri	(898,20 TL)	(1.350,00 TL)
be) Katma değer vergisi beyannameleri	(443,70 TL)	(665,00 TL)
bd) Muhtasar beyannameler	(443,70 TL)	(665,00 TL)

be) Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç)	(443,70 TL)	(665,00 TL)
c) Gümrük idarelerine verilen beyannameler	(898,20 TL)	(1.350,00TL)
d) Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler	(329,30 TL)	(495,00 TL)
e) Sosyal güvenlik kuramlarına verilen sigorta prim bildirgeleri	(329,30 TL)	(495,00 TL)
f) 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu uyarınca verilmesi gereken aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyannamenin birleştirilerek verilmesiyle oluşturulan beyannameler	(526,00 TL)	(790,00 TL)

Yukarıda belirtilen yeni damga vergisi tutarları 01.10.2025 tarihi itibarıyla yürürlüğe girecektir. 2025 yılı Eylül ayında verilecek beyannamelerden ise değişiklik öncesi tutarlardan damga vergisi alınacaktır.

Saygılarımızla,

**DENGE İSTANBUL YEMİNLİ
MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.**

EK:

10364 Sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı

(*) Sirkülerlerimizde yer verilen açıklamalar sadece bilgilendirme amaçlıdır. Tereddüt edilen hususlarda kesin işlem tesis etmeden önce konusunda uzman bir danışmandan görüş ve destek alınması tavsiyemiz olup; sadece sirkülerlerimizdeki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan müşavirliğimiz sorumlu olmayacaktır.

(**) Sirkülerlerimiz hakkında görüş, eleştiri ve sorularınız için aşağıda bilgileri yer alan uzmanlarımıza yazabilirsiniz.

Erkan YETKİNER
YMM
Forvis Mazars, Ortak

Tufan SEVİM
YMM
Forvis Mazars, Ortak

CUMHURBAŞKANI KARARI

**Karar Sayısı: 10364**

488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (1) sayılı tabloda yer alan bazı kâğıtlara ait maktu vergi tutarlarının yeniden belirlenmesi hakkındaki ekli Kararın yürürlüğe konulmasına, mezkûr Kanunun mükerrer 30 uncu maddesi gereğince karar verilmiştir.

5 Eylül 2025

Recep Tayyip ERDOĞAN
CUMHURBAŞKANI

**5/9/2025 TARİHLİ VE 10364 SAYILI CUMHURBAŞKANI KARARININ EKİ
KARAR**

MADDE 1- (1) 1/7/1964 tarihli ve 488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (1) sayılı tablonun “IV.Makbuzlar ve diğer kâğıtlar” başlıklı bölümünün “2. Beyannameler (Bu beyannamelerin sadece bir nüshası vergiye tâbidir):” fıkrasında yer alan maktu vergi tutarları aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

a) Yabancı memleketlerden gelen posta gönderilerinin gümrüklenmesi için postanelerce gümrüklere verilen liste beyannamelerde yazılı her gönderi maddesi için	(7,00 TL)
b) Vergi beyannameleri: ((f) bendi dâhil olmak üzere, beyanname verme süresi içerisinde düzeltme amacıyla verilen beyannameler hariç)	
ba) Yıllık gelir vergisi beyannameleri	(1.000,00 TL)
bb) Kurumlar vergisi beyannameleri	(1.350,00 TL)
bc) Katma değer vergisi beyannameleri	(665,00 TL)
bd) Muhtasar beyannameler	(665,00 TL)
be) Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç)	(665,00 TL)
c) Gümrük idarelerine verilen beyannameler	(1.350,00 TL)
d) Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler	(495,00 TL)
e) Sosyal güvenlik kurumlarına verilen sigorta prim bildirgeleri	(495,00 TL)
f) 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu uyarınca verilmesi gereken aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyannamenin birleştirilerek verilmesiyle oluşturulan beyannameler	(790,00 TL)

39

MADDE 2- (1) Bu Karar yayımı tarihini izleyen aybaşında yürürlüğe girer.

MADDE 3- (1) Bu Karar hükümlerini Hazine ve Maliye Bakanı yürütür.